
Møtereferat - FAU-møte 
 

 

# Eier Viktige oppfølgingssaker 

a Alle i FAU Nattravn: Vi ber samtlige FAU-representanter om å legge til 
natteravngruppen i Spond ved å bruke koden FHYRV. Slik vil de bli 
administratorer og kunne legge til foreldre fra sin klasse. 

 

# Sak 

1. Velkommen ved Jon, gjennomgang av agenda 

2. Rektor informerer og svarer ut innkomne spørsmål: 
- Lesing: Det går i riktig retning ifølge nasjonale prøver og skolen jobber med 

kompetanseutvikling på de små trinnene. 
 

- Mobbing: Mobbetallene er fortsatt for høye, men det er en god utvikling. Elevene 
gir tilbakemelding om at de trives. Trivsels- og mobbetall samsvarer ikke. Skolen 
skal samarbeide med Elevrådet om en undersøkelse for å forstå tallene bedre. 
 

- Rustadland: Hele skolen skal bygge Lego – en aktivitet som kombinerer lek og 
læring. Mer info kommer. 
 

- Utbygging av skolen: Utbyggingen har ikke besluttet stoppet, men det skjer ikke 
mye for øyeblikket. Ny høring 13.-14. mars, og vi får en oppdatering. Det ser ut 
som det kommer gode nyheter, og endelig vedtak er ventet i desember. 
 

 Dato, sted 04.03.2025 kl. 18:00, Personalrommet 

 Neste møte 08.04.2025 kl. 18:00, Personalrommet 

 Fra styret Jon Grunnan (møteleder), Denise Stokka (referent), Anna Korlyuk  

 Deltakere  A B C 

1. Inga, Aline Anette, Jarle Vegard, Silje 

2. Frida, Daniel Ingunn, Christoffer Jon, Merethe 

3. Natalie, Tannaz  Kristin, Ingrid Denise, Anna 

4. Lars, Ida Heidi, Aline Marte, Arjeta 

5. Anita, Said Erik, Line Ellen, Micaela 

6. Ivan, Juan Mari - 

7. Mariann, Linda Sandra, Olesya - 



- Svømmebasseng: Mest sannsynlig åpning tidligst i august. Skolen vil prøve å 
organisere intensiv opplæring for 4. og 7. trinn for å oppfylle kravene. Hele 
systemet for bassengdrift byttes ut, noe som vil gjøre vedlikeholdet lettere. 
 

- Manglende såpe i såpedispenser: Skolen har rutiner for dette, og Heidi følger opp. 
Det er ikke oppfattet som et stort problem. 
 

- Innsjekkingsrutiner på AKS: Etter hendelsen har de endret rutiner, slik at når 
skolen får skolemelding om fravær, får også AKS samme informasjon. Eva Lil sender 
skolemelding til foreldrene hvis barna ikke har møtt opp og fraværet ikke er meldt 
inn. 
 

- Utleie av skolens lokaler: Skolen leies ut til frivillige organisasjoner, men ikke til 
private arrangementer. Selv om skolen får kompensert for tilsynsvakt, blir det ikke 
kompensert for renhold og andre kostnader. Skolen etterstreber å være fleksibel, 
uten at det skal gå utover annet tilbud og budsjett. Når skolen gir avslag på utleie, 
er det ofte på grunn av uforutsette kostnader som overtid for vektere og renhold. 
 

- Halalpølser: Skolen skal kjøpe halalpølser og tar hensyn til ulike kostholdsbehov. 

3. Andre innsendte saker 
- Forslag om å erstatte bruk av Facebook med Spond: FAU-styret fikk innsendt et 

forslag om å anbefale Spond fremfor Facebook som plattform til samhandling 
mellom foreldre ved Rustad skole. Flere i FAU-gruppen hadde positiv erfaring fra 
bruk og administrasjon av Spond som kommunikasjonsplattform. Det er også en 
fordel at plattformen allerede blir brukt av lag og foreninger. FAU-møtet ba 
FAU-styret om å anbefale Spond som felles plattform for nye klasser i august og gi 
nye klasser informasjon og opplæring (koordinert med rektor). 
 

- Lekeinnkjøp til AKS: Anette fra 1B har snakket med AKS-baselederne, og det er 
ønsket innkjøp av diverse leker. Det er flertall for å bidra med det, enten med 
penger eller i form av innkjøp av ønsket rekvisita. AKS-gruppen følger opp med 
AKS. FAU-styret følger avklarer med rektor. 

4. Årshjul 
- Vårutstillingsgruppe: 

Neste vårutstilling er onsdag 7. mai. Gruppen trenger erfaringsnotater samt støtte 
til rekruttering av folk som skal jobbe på kaffe og bake kaker. FAU-møtet ber 
FAU-styret legge til rette for at vi har en person fra ulike trinn til å koordinere. 

  
- 17.Mai komitéen: 

Gruppen er godt i gang og har hatt møter med både RASK og korps. 
  

- Skoledisko 7.trinn: 
Gruppen er i gang. 
  

- Skolestartere høst 25: 
Det er ønskelig med flere aktiviteter for skolestartere. Det ble først tenkt å ha et 
eget opplegg i forbindelse med 17. mai feiring, men FAU-møtet foreslår et treff i 
Skolehagen isteden. Saken diskuteres videre. De som har skolestartere i FAU styret 
er: Merethe (2C), Ida (4A) og Denise (3C) 



5. Arbeidsgrupper: 
Økonomigruppe: 
 Ingunn (ny kasserer) og økonomigruppen bør samarbeide. Økonomigruppen sier 
at søknader om midler bør sendes én om gangen og for konkrete prosjekter. Vi 
diskuterer økonomigruppen mer på neste møte når flere fra gruppen er til stede. 
 
Bruk av FAU midlene - Ny oppdatering følger etter neste møte 
  
Hjertesone: 
Nå nærmer vi oss lysere tider, derfor forblir gruppen inaktiv frem til høsten. Det 
var ikke mye engasjement i forrige kampanje. I august ber FAU-møtet om at 
FAU-styret sikrer at vi får mer flere. 
  
Skolehagegruppe: 
Arbeidsdokumentasjonen er oppdatert. Vi må sjekke om det er planlagte 
aktiviteter. Dugnad flyttes til etter påsken, men datoen er ikke fastsatt enda. 
  
Utbyggingsgruppe: 
Se oppdatering fra Heidi, ingen nye detaljer. 
  
Natteravngruppe: 
Gruppen er godt i gang. Første vakt er i morgen, torsdag 6 mars. De trenger flere 
frivillige. Benytt FHYRV som innmeldingskode i Spond for å bli med!  
 
Reklamemateriell for natteravnene er nødvendig for å få flere til å delta og 
informasjon bør deles på gruppene i området. Basen for natteravnene er på 
klubbhuset til RASK. 
  
Skjermgruppe: 
Barnevakten holder foredrag i regi av gruppen 09.04.25. Kvelden er åpen for alle, 
og plakater skal henges opp. Det opprettes et Facebook-arrangement. FAU-møtet 
ber FAU-styret om å sende en e-post til alle FAU-representanter. Ingrid skriver en 
e-post som kan videresendes.  
  
AKS-gruppe: 
Det er fortsatt behov for denne gruppen, selv med mindre aktivitet. Nå skal 
gruppen jobbe med lekeinnkjøp, ref. saken fra Anette. 

6. Info fra Driftsstyret 
Skolen jobber fortsatt med bemanningsplanen. Skolen har per i dag riktig antall ansatte, 
men jobber med innholdet i stillinger for å bygge kapasitet, samt omfordeling mellom 
skole og AKS.  
  
Skolen ligger an til en innbesparing på 2,8 millioner i 2025, og forventer å gå ut av 2025 
med et merforbruk redusert til 5,8 millioner. 
  
Bygningsrelaterte midler. Hele rammen på kr 2.891.000,- disponeres til definerte utgifter. 
Kostnadene omfatter skolens og aktivitetsskolens lokaler samlet. Skolen legger til grunn for 
budsjett at det er noe redusert aktivitet i 2025 pga. oppgradering av bassenget som 
normalt har vært utleid til svømmeklubb. 
  



 Aktivitetsskolen Rustad. 
AKS største utgiftspost er lønnsmidler. 
De resterende midlene, kr 191 000,-, skal gå til drift av AKS. 
 

 

 

Har du saker? send epost til oss på FAU Rustad skole mailmottak 

 

mailto:rustadoslofau@gmail.com


Ressurser 

 

 

 

 


	Møtereferat - FAU-møte 
	 
	Ressurser 

